
Zpráva předsedy KMK – 94.schůze VV ŠSČR (6.1.2015) 

Komise pro marketing a komunikaci:  

-  dopracovala a začlenila do grafického manuálu anglickou verzi loga s použitím názvu Czech Chess 
Federation. 

-  na základě požadavků jednotlivých členů VV vytvořila grafické návrhy a zadala výrobu razítek svazu 
(příloha). Na tomto základě žádá členy VV a zaměstnance svazu, aby specifikovali,  kdo, kdy, v jakých případech  
a na které dokumenty „své“ razítko používá. Na tomto základě KMK zpracuje prováděcí předpis používání 
razítek.  Tato forma kromě zpřehlednění stavu slouží i proti zneužití, zlepšení štábní kultury svazových 
dokumentů a v případě náhlého „opuštění“ funkce může posloužit i jako jakási rukověť pro nástupce. 

-  pokračuje v přípravách materiálů s novým logem svazu – formuláře, dokumenty, hlavičkové papíry apod. 

- připravila diplomy na Výroční ceny ŠSČR v exklusivní grafice a materiálu. Zároveň se podařilo MČR v 
bleskovém šachu poměrně solidně prezentovat ve sdělovacích prostředcích. Výroční ceny vyvolaly zájem, 
zejména menších médií. 

-  po intervenci u vedení kanálu ČT Sport se podařilo zajistit výrobu a odvysílání speciálu V šachu, věnovaného 
právě MČR v bleskovém šachu. 

- rozeslala newsletter členům svazu, s ideou tento materiál posílat přibližně jednou měsíčně. V této souvislosti 
by ráda vyzvala kolegy z VV, aby KMK informovali o tom, co považují ve svých oblastech za nejdůležitější a o 
čem by chtěli informovat členskou základnu. Tyto zprávy by v budoucnu měli tvořit obsah newsletteru. 

- upravila na webu Černobílou knihu, včetně příloh http://www.chess.cz/www/informace/strategicka-
koncepce-sscr.html. Navrhuje VV i nadále věnovat tomuto materiálu pozornost a doporučuje do něho postupně 
dopisovat jednotlivé kroky svazu tak, aby byly veřejně přístupné širokému spektru zájemců. 

- vytvořila na svazovém webu novou sekci – Výroční ceny ŠSČR, s přehledem oceněných, fotogalerií a 
informacemi o oceněných. www………….  

 Na prosincové schůzi VV se při rozboru rozpočtu narazilo na kapitolu „webináře pro talenty“. KMK  
tento formát považuje za solidní příležitost, jak se dostat k širšímu okruhu zájemců. Nutná archivace 
jednotlivých dílů. Ráda by požádala jejich tvůrce o archivaci a včasné zprávy, kdy, kde je k webinářům možno se 
dostat.   

Milan Šindelář 

Předseda KMK 

 

 

 

   

 

 

 


